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Beste Hugo,

Hierbij de lijnen voor de inloop straks.

IEE je opvangen.

Groet,

a

Gelekte versoepelingen, persconferentie vandaag

Afgelopen weekend in het Catshuis hebben we goed gekeken naar het OMT-advies en overlegd over wat verantwoorde

stappen kunnen zijn om te nemen.

We kijken naar wat er wel mogelijk is, maar we kunnen nog niet alle maatregelen achter ons laten.

Nu veel mensen gevaccineerd zijn is er meer mogelijk, maar er is nog steeds een grote groep mensen die zich niet heeft

laten vaccineren.

Daardoor is het epidemiologisch nog niet verantwoord om alle maatregelen los te laten.

Vanavond zult u meer horen, daar ga ik nu niet op vooruit lopen.

Horeca wil niet gaan handhaven

Als we zo snel mogelijk terug willen naar normaal, willen we dat veilig en verantwoord doen. Zodat we niet in het najaar

samen in de penarie zitten.

We hebben nog geen besluit genomen over de inzet van coronatoegangsbhewijzen.

Als we besluiten tot een bredere inzet van het coronatoegangsbewijs om meer dingen mogelijk te maken, doen we dat

met elkaar om sneller meer mogelijk te maken. Bezoekers, de evenementensector en ook de horeca.

Momenteel worden toegangsbewijzen al op grote schaal ingezet, bijvoorbeeld in het voetbal, maar ook in de landen om

ons heen. Dat gaat goed.

Unmute us

We begrijpen heel goed dat deze ondernemers zo snel mogelijk weer ‘los’ willen. Maar ook de frustratie bij

festivalbezoekers begrijp ik.

Disco's en nachtclubs zijn al heel lang dicht en ook is het al een hele tijd geleden dat we naar een groot (ongeplaceerd)
festival of evenement konden.

We zijn doorlopend met ondernemers uit de festival- en evenementensector in gesprek.

Dit zijn stuk voor stuk gesprekken in goede sfeer; met begrip voor elkaars standpunten. Maar ook met de gebeurtenissen

van afgelopen zomer nog in het achterhoofd

De sector is uitgenodigd mee te denken over de adviesaanvraag van het OMT. Dat is ook gebeurd.

Derde Prik

lk wil het advies van de Gezondheidsraad op dit punt afwachten. Dat advies verwacht ik vandaag.
-  Daar wil ik dan op korte termijn op reageren.

Ziekteverzuim in de zorg

Het ziekteverzuim in de zorg is nog steeds hoog.

De exacte oorzaken van het hoge verzuim weten we niet, maar het is aannemelijk dat een deel van het verzuim wordt

veroorzaakt door besmetting met corona.

Daarnaast lijkt het aannemelijk dat een deel van het verzuim ook wordt veroorzaakt vanwege hoge werkdruk of emotioneel

zware omstandigheden het afgelopen jaar.

We ondersteunen daarom verschillende maatschappelijke initiatieven zoals:
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e Het contactpunt ‘Psychosociale ondersteuning voor zorgprofessionals’ van ARQ IVP, voor de meer complexe

hulpvragen.
e Het ‘Steunpunt Coronazorgen’ van ARQ IVP waar zorgprofessionals en hun leidinggevenden terecht kunnen voor

informatie en tips over zelfzorg, omgaan met agressie, stress, angst en eenzaamheid.

e Subsidieregeling coronabanen in de zorg (COZO). Coronabanen zijn tijdelijke banen waar geen of beperkte scholing
voor nodig is, maar die wel belangrijke verlichting kunnen bieden in de werkdrukvan zorgprofessionals.

® Beslissingen aangaande het opschalen van planbare zorg en het inhalen van uitgestelde zorg vragen daarnaast een

zorgvuldige afweging, waarin de zorgprofessionals zeggenschap hebben en hun herstelbehoefte wordt

meegenomen.

e De NZa werkt dan ook samen met V&VN, FMS, NVZ, NFU, ZK aan de afstemming tussen de inhaalzorgplannen en het

herstel van zorgprofessionals.

De V&VN en FMS hebben samen het initiatief genomen voor een herstelplan, onder andere door te zorgen voor meer

zeggenschap. De komende periode bepaal ik in overleg met de veldpartijen hoe met het plan aan de slag te gaan. Daarbij is

het belangrijk om aansluiting te zoeken bij hetgeen al wordt gedaan binnen de sector.

Evt. Duiding

5.1.2e

De verzuimpercentages liggen beduidend hoger dan voor corona, ock als we er rekening mee houden dat de

gemiddelde verzuimpercentages in de afgelopen jaren steeds iets zijn gestegen.

Een deel van de stijging in verzuim t.o.v. 2019 wordt veroorzaakt door de corona-uitbraak, in een publicatie in mei van

dit jaar geeft het CBS aan dat 4% van de zorgmedewerkers het afgelopen jaar verzuimd heeft met klachten vanwege

het corona-virus. Hoe groot het effect op het verzuim precies is geweest is echter niet vast te stellen omdat de duur

van het corona gerelateerde verzuim onbekend is.
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